
 
 

www.arnolangsatter.se 
 

Protokoll för styrelsemöte med Arnö-Långsätter 1 samfällighetsförening 

2018-11-13 

Närvarande vid mötet: Micke Palm, Jonnie Svensson, Lennart Lindqvist, Asti Ahmet och 

Hans Karlkvist  
 

Frånvarande: Björn Ahlin, Patrik Johansson, Tommy Englund och Josef Cakici 

 

1. Mötets öppnande. 
- Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

2. Godkännande av dagordning. 
- Dagordningen godkändes 

3. Val av sekreterare för mötet. 
- Asti är vald till sekreterare för mötet. 

4. Val av 2 st. justerare. 
- Jonnie Svensson och Anders Eriksson utsågs att justera protokollet för dagens möte. 

5. Föregående protokoll 
- Förgående protokoll godkändes. 

6. Ekonomirapporter.  
- Inget att tillägga vid dagens möte. 

7. Presentation från grönområde. 
- Inget att tillägga vid dagens möte. 

8. Presentation från värme/vatten.  
- Inget att tillägga vid dagens möte. 

9. Planering inför budgetmötet 
- Kallelsen är utskickad av Anders Eriksson två veckor innan mötet.  

- Arvodena inom samfälligheten bör ses över och höjas eftersom att arvodena är låga 

idag. Förslag tas fram och presenteras vid budgetmötet.  

10. Underhållsplanen.  
- Dagvatten brunnen vid gångvägen mot Långsätterskolan behöver ses över eftersom 

att regnvattnet inte rinner ner utan ligger kvar, och sjunker temperaturen till 0 grader 

eller lägre fryser vattnet till is. Att regnvattnet ligger kvar kan bero på att marken har 

sjunkit, och behöver ses över. 

11. Samfällighetens hemsida. 
- Inget att tillägga vid dagens möte. 
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12. Övriga frågor. 
- Inget nytt. 

13. Nästa styrelsemöte. 
- Se mail med överenskomna datum sedan tidigare. 

14. Avslutning 
- Ordförand tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet   

 

_______________________________ 

Asti Ahmet 

 

 

Justeras 

 

_______________________________    _______________________________ 

Anders Eriksson Jonnie Svensson  

 


